
 
ZÁPIS Č. 1 

ZE ZASEDÁNÍ FINAN ČNÍHO VÝBORU KONANÉHO DNE 14.2.2017 
 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Zvěřinová,  Ing. Klusáčková, Ing. Sedlák, Ing. Havlík, Ing. Růžička 
                       
OMLUVENI: Mgr. Ifrah, Ing. Mrkos, Ing. Rosecký, Ing. Součková 
 
 
 
HOSTÉ : Mgr. Navrátil - starosta  
               Ing. Havlík MPA – tajemník MěÚ 
               Ing. Škodová – vedoucí ORUP 
             
 
 

PROGRAM :  
1. Plán investic do konce volebního období 
2. Přehled věcných nákladů na správě MěÚ za rok 2016 
3. Různé 

 
 
 
Zahájeno : 16.30 h.             Skončeno : 18.15 h. 
Předsedkyně FV ing. Zvěřinová přivítala přítomné, program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy. 
 
 
 
 
 
 

1. Přehled věcných nákladů na správě MěÚ za rok 2016 
 
Členům finančního výboru byl zaslán přehled položkového čerpání rozpočtu správy MěÚ. Rozpočet 
ve výši 75 mil. Kč byl vyčerpán do výše 73,6 mil. Kč. Ing. Havlík MPA uvedl, že největší akcí roku 
byla rekonstrukce elektrických rozvodů ( rozp.4.869 tis. Kč, skutečnost 4.834 tis. Kč ), se kterou 
souvisela i skutečnost, že během rekonstrukce bylo nutné řešit nepředvídané náklady a tím došlo 
k tomu, že další plánované akce na rok 2016 nebyly uskutečněny a budou přesunuty do letošního roku.  
Dále hovořil o způsobu financování místní správy ( příspěvek na výkon státní správy ze státního 
rozpočtu, správní a místní poplatky, příjmy z veřejnosprávních smluv ), kde pro názornost ukázal, jak 
se jednotlivé druhy příjmů v předchozích letech vyvíjely. 
 
 
Závěr 
Finanční výbor bere na vědomí zprávu o vývoji příjmů a výdajů ve veřejné správě v předchozích 
letech. 
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2. Plán investic do konce volebního období 
 
Členové finančního výboru dostali k prostudování materiál Strategie rozvoje města – akční plán na 
období 2016 – 2020 a Investiční akce města navržené do rozpočtu města roku 2017. Ing. Škodová 
uvedla k jednotlivým akcím základní informace.  
Jednotlivé akce byly členy výboru diskutovány. Největší diskuze proběhla nad připravovanou 
zástavbou  Klafar III, část C2, 1.část  
Ing. Sedlák – navrhuje ověření zájmu o výstavbu řadových domků, otevřel diskusi o připojovacím 
poplatku – velikost poplatku a na základě čeho je jeho výše stanovena 
 
Závěr 
Finanční výbor bere na vědomí zprávu o plánovaných investicích v roce 2017 a informaci o akcích 
připravovaných v souvislosti se žádostmi o dotaci a navrhuje prověřit zájem o výstavbu řadových RD 
v nově připravované lokalitě ještě před zahájením a zajistit  zájemce o tyto stavby před realizací  
inženýrských sítí. 
 
 
 

3. Různé 
 
Ing. Zvěřinová informovala přítomné členy o přípravě rekonstrukce a intenzifikace ČOV, o 
problémech, které s připravovanou akcí souvisí. Součástí příprav je i podání žádosti o dotaci. 
 
Další zasedání finančního výboru se uskuteční     
                                                 
Dne 15.3.2017 v 16.30h. 
Projednány budou aktuální materiály. 
 
   
 
 
 
 
Rozdělovník: členové ZM, členové FV 
   
 
Zapsala : Turinská                                                                      Ing. Dagmar Zvěřinová 
                                                                                                  

 
 
 


